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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak ,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a

Nemzetgazdasági Minisztériumot vezet ő miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium
vezetőjéhez

„Mi indokolta a Budapest Bank állami felvásárlását? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

A múlt hónap elején a kormány bejelentette a Budapest Bank megvásárlását . A
kormányhatározat alapján a szerződést 2015. január 16-ig alá kellett volna írják a felek ,
azonban ez a mai napig nem történt meg . A kormányzati szándék és a meghiúsult szerz ődés
kapcsán, a következő kérdéseimre várom Tisztelt Miniszter Úr megtisztel ő válaszát :

Mi indokolta a Budapest Bank állami felvásárlását ?

Mekkora összegért vásárolja meg az kormány a Budapest Bankot ?

Miért nem történt meg a kormányhatározatban foglalt határid ő ig a szerződés aláírása?

Milyen forrásból kívánja a kormány finanszírozni a Budapest Bank felvásárlását?



Várható-e, hogy a jegybank átveszi a későbbiekben a Budapest Bank irányító jogköreit ,

ahogy történt korábban az MKB Bank esetében?

- Tervezi-e a kormány további kereskedelmi bankok megvásárlását ?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2015 . január .26 .

Tisztelettel :
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